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Resum de la Subcomissió d’Infraestructures de 
12 de setembre de 2024 

 Nova reunió amb el Departament d’Interior per parlar de l’estat de les 
comissaries del cos de mossos d’esquadra i de totes aquelles deficiències 

denunciades per les nostres organitzacions sindicals. 
Barcelona, 18 de setembre del 2024.- 

El passat 12 de setembre es va reunir la Subcomissió d’Infraestructures del cos de mossos 
d’esquadra amb la participació de representants del Departament d’Interior, la Direcció general 
de la policia i de les organitzacions sindicals. A continuació us fem un resum dels punts defensats 
pel Sindicat Autònom de Policia (SAP-FEPOL) i del Sindicat de Mossos d’Esquadra (SME-FEPOL). 

Primer.- Comissaria de Mollerussa. 

Se’ns informa que onze han estat les empreses que s’han presentat a la licitació de les obres. 
Durant el mes de novembre es farà l’adjudicació de les obres, les quals s’iniciaran el mes de febrer 
del 2025 (durada prevista de 20 mesos). En quan als degoters denunciats per SAP i SME se’ns 
informa que es faran les reparacions aquest mateix mes de setembre. 

Segon.- Comissaria de Sant Martí. 

L’inici de les obres estan previstes per al mes de febrer del 2025. A dia d’avui s’han col·locat els 
mòduls  per a què així, durant el mes de desembre s’hi puguin traslladar tots els efectius de la 
comissaria.  

Tercer.- Comissaria de La Jonquera. 

L’obra ja està finalitzada i pendent de la recepció per part del departament. Actualment no està 
en funcionament l’ACD com a conseqüència de la manca de sistema de gravació. Sobre els mòduls 
existents a La Jonquera es preveu fer el seu trasllat a ARRO Girona per fer així, una zona 
d’entrenament. 

Quart.- Comissaria de Torredembarra. 

Ja està en funcionament amb algun canvi final, sol·licitat pels comandaments operatius. Falta la 
senyalització de la zona d’administració que es col·locarà en breu. 

Cinquè.- Comissaria de Les Corts. 

Des d’ambdues organitzacions sindicals hem insistit en resoldre els problemes de seguretat que es 
produeixen entre l’OAC i la zona de recepció de la ciutadania. Ens confirmem que aquests 
problemes es resoldran en breu. Estarem pendents que així sigui. 

En quan a la climatització ja s’ha finalitzat la fase d’actuació de l’edifici B i s’està preparant la 
publicació per les actuacions pertinents a l’edifici A. Se’ns informa que durant el 2023 es van 
instal·lar onze (11) unitats refredadores i se n’han previst vuit (8) durant el 2024. 

Sisè.- Comissaria de Lleida.  
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En tant que les obres del Programa d’impuls a la rehabilitació d’edificis públics (PIREP) són obres 
subvencionades per millorar l’eficiència energètica, no es poden aprofitar aquests fons per a fer 
ampliacions dels edificis. Des del SAP i SME fem incís que aquestes obres generaran molèsties 
considerables en el funcionament normal de les dependències policials i que així mateix, aquestes 
no serviran per fer cap tipus d’ampliació.  

No obstant hem deixat molt clar que la nostra intenció sempre ha estat la de reunir-nos 
directament amb la Cap d’Infraestructures per poder així traslladar la nostra visió i opinió sobre 
aquesta obra. Malauradament no se’ns ha convocat mai. 

Se’ns informa que les obres s’iniciaran el proper mes d’octubre amb una previsió de durada de sis 
mesos. Per aquest motiu s’han previst 400 metres quadrats de mòduls per col·locar-hi els 
vestidors. S’ha de fer un projecte de redistribució interior.  

Setè.- Comissaria de Manresa.  

Les obres del PIREP s’iniciaran a finals de setembre. Ens comenten que s’ha previst un sistema de 
lames similars als que hi ha a la comissaria de Lleida, a fi d’evitar la radiació solar. No obstant 
aquestes estan aturades per raons de seguretat segons SERSECO. Desconeixem (perquè tampoc 
se’ns ha informat) el motiu concret. 

Vuitè.- Comissaria de Mataró. 

Se’ns informa que a dia d’avui s’està fabricant l’ascensor. Una vegada construït es col·locarà. 

Novè.- Comissaria de Ciutat Vella.  

Després que SAP i SME denunciéssim el greu problema de plaga de mosquits i les conseqüències 
gravíssimes que han patit alguns efectius policials d’aquesta comissaria, se’ns assegura que l’aigua 
que apareix de forma habitual en el forat de l’ascensor ja s’ha buidat. 

No obstant es segueix buscant els motius que generen aquesta acumulació d’aigua (ja sigui a nivell 
freàtic, canonades o altres). Per tant des d’ambdues organitzacions sindicals no donarem aquesta 
qüestió per resolta fins que sigui detectada la causa. 

En quan a la porta del pàrquing, ens informen que en uns dies ja estarà arreglada. Així mateix s’està 
gestionant la reparació dels ascensors. Respecte aquesta darrera qüestió, des del SAP i des de 
l’SME denunciem que aquesta comissaria SEMPRE ha tingut problemes amb els ascensors. Cal 
recordar que en aquestes dependències hi ha persones amb mobilitat reduïda i per tant cal tenir 
especial atenció amb el correcte funcionament i revisió dels ascensors. 

Desè.- Comissaria de Nou Barris. 

Ja s’ha canviat la refredadora. No obstant els problemes de climatització no quedaran resolts 
definitivament abans de l’estiu del 2025. Des d’ambdues organitzacions recordem el compliment 
íntegre de la Llei de prevenció de riscos i salut laboral. Per tant el DINT ha de fer la previsió 
oportuna per a què no es tornin a repetir de nou els episodis viscuts cada any. 
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Així mateix hem reclamat un replantejament de la seguretat de l’edifici. Respecte aquesta qüestió 
ens informen que volen canviar les portes, malgrat hi ha un sistema de seguretat funcionant. 
Intentaran realitzar millores en aquest tema. 

Onzè.- Comissaria d’Esplugues de Llobregat. 

Es canviarà la porta de la sala d’espera de l’OAC per una de més segura. No hi ha perspectiva de 
fer altres canvis o actuacions.  

Dotzè.- Ciutat de la Justícia. 

Després de la denúncia interposada per SAP i per SME ja s’han fet millores a la sala d’espera de les 
unitats de trasllats. No obstant hem recordat que encara resta pendent solucionar els problemes 
de climatització i la instal·lació d’una TV. 

Tretzè.- Comissaria de La Seu d’Urgell.  

Es confirma que les dependències policials seguiran ubicades en el mateix lloc i per tant no es 
traslladarà al Camí Ral. Durant aquest mes de setembre sabem quina empresa serà la que 
finalment es farà càrrec de les reformes.  

En quan al laboratori, des del SAP i des de l’SME desconfiem de les mesures de seguretat. 
L’Administració ens assegura que SERSECO ja ha previst la seguretat amb sistemes de 
videovigilància, vidres de seguretat, etc.  

Catorzè.- Carregadors per a vehicles elèctrics. 

De manera immediata es col·locaran catorze (14) punts de recàrrega per als primers vehicles que 
arribaran al DINT. Durant el 2025 es col·locaran els seixanta-quatre (64) punts restants. Malgrat 
ho hem tornat a reclamar s’insisteix que aquests punts únicament serviran per carregar vehicles 
de la GENCAT. 

Quinzè.- Ampliació de vestidors. 

Ja s’han ampliat els vestidors de la Comissaria de Sant Sadurní i està en procés les de Cerdanyola i 
Mataró per a la qual ja s’ha fet l’adjudicació. De  Sant Celoni, Banyoles i Vic ja s’estan fent els 
projectes. De Cervera, Tàrrega i Les Borges s’ha demanat que s’iniciï la fase d’estudi d’ampliació, 
la qual no serà efectiu fins el 2026 en el millor dels casos.  

Pel què fa a les Borges Blanques se’ns diu que mai s’havia previst col·locar sis mòduls i que sempre 
es va parlar de tres. Dels vestidors de Salou, l’operativa va demanar que en cap cas es fessin les 
obres durant l’estiu per la manca d’efectius que tenia aquesta destinació.  

Aquestes han estat les qüestions que s’han tractat en aquesta subcomissió. Ja sabeu que com a 
organitzacions sindicals, SAP i SME liderem la defensa de les condicions laborals del nostre 
col·lectiu professional. Per tant restem a la vostra disposició per ampliar-vos la informació que us 
resumim en aquest comunicat, així com també per recollir noves qüestions que puguin ser 
denunciades en les subcomissions posteriors.   

SAP-SME Junts, serem millors! 
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